
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από το αριθ. 9/1-8-2012 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης 243                                               

Κοπή δύο επικίνδυνων δέντρων σε κοινόχρηστους χώρους 
επί της οδού Βας. Σοφίας 5 και επί της οδού Ζαλάχα στην 
πόλη της Ξάνθης.   

Περίληψη 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 1 Αυγούστου  2012  ημέρα Τετάρτη  και ώρα 13:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.45096/27-7-2012 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 25 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ       ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος)  1. Ανταμπούφης Νικόλαος 
2. Αγκόρτσας Απόστολος    2. Καλογερής Κρίτων 
3. Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν    3. Καραγιαννίδου-Πατσατζή Σοφία  
4. Βασιλούδης Ηλίας    4. Μαζαράκης Σπύρος 
5. Βορίδης Δημήτριος    5. Ξυνίδης Αθανάσιος 
6. Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος   6. Τοπ Ισμέτ 
7. Δρεμσίζης Ιωάννης    7. Φωτιάδης Νικόλαος 
8. Ηλιάδης Θωμάς     8. Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
9. Θεοδωρίδης Αναστάσιος     που δεν προσήλθαν στη συνεδρίαση  
10. Κολλάρος Γεώργιος    αν και νόμιμα προσκλήθηκαν. 
11. Κυριακίδης Αλέξανδρος 
12. Μούρκας Χρήστος 
13. Μπεκτές Σαμπρή        
14. Μπένης Δημήτριος     
15. Παναγιωτίδης Γρηγόρης      
16. Παπαδόπουλος Κυριάκος   21. Ταρενίδης Παναγιώτης 
17. Παπασταματίου Γεώργιος   22. Τσεγγελίδης Ιωάννης   
18. Πούλιος Χρίστος     23. Τσέπελης Εμμανουήλ   
19. Πατσίδου Δέσποινα    24. Φανουράκης Εμμανουήλ 
20. Σπυριδόπουλος Νικόλαος   25. Φιλίππου Φίλιππος     

          
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται και ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της 
Δημοτικής Κοινότητας Κιμμερίων Μπαντάκ Μπεσήμ, Τοπικής Κοινότητας Γέρακα Γεσήρ Αϊτάν 
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου και εισηγούμενος το ο

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά  παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την κοπή των 
δύο επικίνδυνων δέντρων που βρίσκονται επί της οδού Βασ. Σοφίας 5 και επί της οδού Ζαλάχα. 

  θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου την 
αριθμ.πρωτ. 44558/24-7-2012 εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής η οποία αφορά τη κοπή 
επικίνδυνων δέντρων σε κοινόχρηστους χώρους του Δήμου Ξάνθης στην πόλη της Ξάνθης και η οποία 
έχει ως εξής: ΣΧΕΤ : α) οι διατάξεις  του άρθρου 73 του Ν.3852/10, β) η ομόφωνη απόφαση 79/26-6-
2012  Συμβουλίου Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης, γ) η από  39043/25-6-2012 εισήγηση Προϊσταμένου 
του Τμήματος Πρασίνου και Δ/νσης Περιβάλλοντος του Δήμου Ξάνθης δ) η αριθ.50/11-7-2012 Απόφαση 
της Επιτροπής Ποιότητας ζωής 

Ο δ.σ. Βορίδης Δημήτριος στη συνέχεια, ζήτησε : « να πληροφορήσω και τους υπόλοιπους που δεν ήταν 
στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, και επειδή αυτά είναι μνημεία τα οποία τα γνωρίζω από τότε που 
γεννήθηκα στην Ξάνθη, φυσικά λαμβάνοντας υπόψη και την επικινδυνότητα θα ήθελα να ζητήσω πρώτα 



να βγει μια από την υπηρεσία πρασίνου, να βγει μια τεχνική έκθεση που να βεβαιώνει ότι αυτό το δέντρο 
καθώς και το άλλο, μετά τη γέφυρα, δεν μπορούν να στηριχθούν, εάν μπορούνε να στηριχτούν 
γνωρίζουμε και έχουμε δει και πάρα πολλές φωτογραφίες και κλαδιά που έχουν περισωθεί που έχουνε 
λοξοδρομήσει δρόμοι, έχουν αφήσει τρύπες σε πλάκες ή σε μπαλκόνια και έχουν σωθεί δέντρα μόνο και 
μόνο γιατί αξίζει να σωθούνε.» 
Ο Πρόεδρος  επισήμανε ότι : «στην εισήγηση που ήρθε στην Ποιότητα Ζωής στην οποία μετείχατε, 
υπήρχε αναφορά από το πράσινο η οποία έλεγε μέσα ότι τα δέντρα αυτά πρέπει να κοπούνε και ότι η 
υπηρεσία πρασίνου εισηγείται την αντικατάστασή τους με νέα.» 
Στη συνέχεια ο δ.σ. Φανουράκης Μανώλης είπε ότι : « για την εισήγηση αυτή του πρασίνου, ο κ. 
Βορίδης έδωσε συγχαρητήρια για την εισήγηση στην επιτροπή ποιότητας ζωής.» και ο δ.σ. Βορίδης 
Δημήτριος ανταπάντησε ότι : «Η υπηρεσία Πρασίνου δεν μπορεί να βεβαιώνει ότι το δέντρο θα πέσει. 
Πρώτα να δούμε εάν μπορούμε να το στηρίξουμε να το σώσουμε. Μην πάμε να το κόψουμε κατευθείαν. 
Εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω την κοπή αυτού του δέντρου, και σαφώς ζητώ να στηριχτεί με οποιονδήποτε 
τρόπο από την υπηρεσία πρασίνου.» 
Τέλος ο Πρόεδρος  κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη α) οι διατάξεις  του άρθρου 73 
του Ν.3852/10, β) η ομόφωνη απόφαση 79/26-6-2012  Συμβουλίου Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης, γ) η 
από 39043/25-6-2012 εισήγηση Προϊσταμένου του Τμήματος Πρασίνου και Δ/νσης Περιβάλλοντος του 
Δήμου Ξάνθης δ) η αριθ.50/11-7-2012 Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την κοπή των δύο επικίνδυνων δέντρων που βρίσκονται επί της οδού Βασ. Σοφίας 5 και επί της οδού 
Ζαλάχα και την αντικατάστασή τους με φύτευση νέων δέντρων με σωστά επιστημονικό τρόπο.     . 
Ο δ.σ. Βορίδης Δημήτριος μειοψήφησε διότι δεν συμφωνεί με τη κοπή των δέντρων για τους λόγους που 
αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της απόφασης.  
………………………………………………………………………………………………  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

      Ο Πρόεδρος       Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
(Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 7-8-2012 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Αμπατζή Ευθυμία 
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